





www.isunon.com





中国·杭州市钱江新城市民街200号圣奥中央商务大厦 Sunon Headquarters

Hangzhou, Zhejiang,310020,China

TEL:+86 571 88166666 +86 571 87171168 PC:310020

### 萧山生产基地

中国·杭州市萧山经济技术开发区宁东路35号 中国·浙江省海宁市尖山新区安仁路6号 Factory 1

No. 200 Citizen Street, SUNON Central Mansion, Qianjiang CBD, No. 35 Ningdong Road, Xiaoshan Economy and No. 6 Anren Road, Jianshan New Zone, Haining, Technology Development Zone, Hangzhou City, Zhejiang Province, 314415, China Zhejiang Province,311200,China TEL:+86 571 82833568 PC:311200

### 海宁生产基地

Factory 2

TEL:+86 573 87800900 PC:314415



# **VERTU**

### 让总统情有独钟的秘密?

巴拉圭前总统杜阿尔特·弗鲁托斯在离任前,唯一带走的只有自己的心爱之物,这是他任职期间,工作人员根据他脊椎状况和病情,量身定制的一份礼物,陪伴他度过了每一个工作日。8小时工作中他决定了使用者的舒适度与脊椎健康,他见证付出与收获,他甚至可以反映身份与品位。

他就是——办公座椅Vertu,知晓您与总统的同样需求。

### Who does the president have the eyes only for?

Before Ex-president of Paraguay Duarte Frutos resigned, the only thing he took is his favorite, which is a customized gift according the health condition of his backbone, and stayed with him every day. During the 8-hour work she provides the comfort and backbone health witnesses the pains and gainseven reflects dignity and taste.

Who is he--Vertu, Understanding.







隐蔽式腰托,贴心呵护你的脊椎

根据人体工学与医学脊椎研究分析,我们在第三至 第五节脊椎处设置隐蔽式腰托,减轻您久坐时脊椎 压力以及椎间盘的负担,预防职业病。

Hidden Waist support, protect your backbone softly.

According to the ergonomic research and medical analysis, we set waist support between the 3rd and 5th section of backbone, which will release the burden of your body and prevent occupational disease



2





与你脊椎曲率相贴合的办公座椅 118度椅背倾仰,人体入座倾靠后,脊椎处在最 舒适、自然状态,给您8小时健康呵护。

## Chair back design, conform to curvature of backbone.

118, the angle makes people most comfortable and most free, provides 8-hour health care.



顺畅升降,自由调节座椅高度 喷塑升降气杠,钢质内材喷塑处理,减轻升降摩 擦,顺畅中随时定位您最舒适的坐姿高度。

## Smoothly up and down, freely chair height adjusting.

Powder coated gas lift with steel material inside, reduces the friction, and freely locates your chair at comfortable height.





### 可升降坐垫设计

为适应不同身高所需高度,坐垫可手动升 降,更贴合人体机能所需。

### Smoothly up and down, freely chair height adjusting.

Powder coated gas lift with steel material PU up-and-down armrest inside, reduces the friction, and freely locates your chair at comfortable height.



### PU升降扶手

扶手高度根据人体工学数据分析设计,双手 前臂平放时,肩膀处于垂下、放松状态,具 备旋转、升降,协助支撑上肢肢体部分的重 量,减轻椎间盘负担。

According to the ergonomic research, the armrest can go up and down, and rotate, which will assist tosupport your weight and reduce the pressure to your waist.



### 椅背可调角度设计

椅背可与垂直角度倾仰至23度,带来人体最 舒适倚靠范畴。

### Smoothly up and down, freely chair height adjusting.

Powder coated gas lift with steel material inside, reduces the friction, and freely locates your chair at comfortable height.











### 丹麦 Gabriel 坐垫材质

丹麦Gabriel150年生产工艺,带来坚固和 耐磨的坐垫面料。紧密的织感和丰富的色 彩,适用不同办公环境的需求。

### Seat Cushion

Conforming to people's hip, the seat cushion with5cm thickness, will disperse and release your weight pressure to vein in legs.



3D绷网技术,椅面形成与人体背部相贴合的 弧面,韩国进口特网网布,更结实耐用。

Korea-imported advanced mesh

perfectly fits for your back, and is more durable.









W630\*D665\*H965



CVE80SW W650\*D680\*H1155



CVE60SW W650\*D665\*H960



CVE80SC W650\*D680\*H1155



CVE60SC W650\*D665\*H975



CVE70GC W620\*D625\*H975



CVE70GW W620\*D625\*H975

### 网布系列 Mesh Collection





浅咖色



深咖色



黄色



蓝色



C-AC07 C-AC08 C-AM09

### 皮质系列 Leather Collection

橙色





ZP9817 XP01 黑色牛皮 黑色西皮



鉴于产品不断求进更新,产品规格等日后若有变动,产品以实物为准,如有修改不再另行通知。 Product specification changes are subject to the real product. No further notice prior to changes.

### 网布系列

圣奥座椅研究室对员工日常工作方式进行了深入研究,重新对工作和生活的平衡进行了定位。透气而轻便的网布张力靠背凭借出色的人体工学设计,为用户提供了全天候的舒适体验。

VERTU座椅能够满足使用者在一天当中对办公和就坐的不同需求,只需简单的操作便可以让员工轻松地感受到人体工程学的舒适体验,而这款个性化的座椅还配备了丰富的色彩可供选择。

### Mesh Collection

Sunon Chair Research and Development Department make a deep research for staff's daily work manner, they repositioning for work and life balance, the light and ventilatation mesh provide users whole day comfort experience by outstanding human engineering design, Vertu chair can meet people different postures demand when they work for the whole day, people can feel human engineering comfort experience by simple control, also this personalized chairs own various color match as options.

